
 
 
Zápis  z  výborové  schůze  základní  organizace,  konané  dne 30.03.2021 
 
 
 
Přítomni:  Členové výboru:              Rostislav Dvořák,  Marie Bystroňová,   
                                                             Hana Gabryšová,   
              
                                
   
  
1. V úterý 6.4. by měl být přivezen štěrk na zpevnění parkovací plochy u hlavní brány. Výbor 
tímto žádá případné zájemce o brigádu v rozsahu rozhrnutí štěrku po ploše parkoviště, ať 
odešlou mailem potvrzení účasti. Termín brigády 6.4. až 11.4., přesné datum bude určené až po 
dodání materiálu, neboť již 2x se stalo, že doprava vinou dopravce byla zrušena, také záleží na 
domluvě se zájemci.  
Pokud se nikdo nepřihlásí, bude na tuto činnost objednaná externí firma. 
Úprava parkovací plochy u druhé hlavní brány bude následovat v druhé fázi a pokud bude 
zájem, dojde i na úpravu lesní cesty. 
 
2.Příspěvky do fondu oprav, členské příspěvky a poplatky za neodpracovanou brigádu se budou 
hotově vybírat ve dnech 10.4. v 9:30 – 11:30 a 17.4. 13:30 – 15:30, to platí pouze pro členy, 
kteří nemají bankovní účet.  
Ti, co účet u banky mají, provedou platby převodem z účtu, vaše hotovostní platby 
nebudou převzaty!  
Žádáme vás, aby, jste v této složité době omezili osobní kontakt na minimum a zbytečně 
neztěžovali práci pokladní paní Gabryšové.  
Všechny členy ZO vyzíváme, aby provedli úhrady do konce měsíce dubna! 
 
3.Vodoměry se budou zapojovat o víkendu 10.4.2021, zájemci o brigádu, přihlaste se písemně 
mailem. Přesný den bude upřesněn začátkem příštího týdne, mailem, na webové stránce a na 
nástěnce.  
 
4.Klíče od nových zámku k hlavním branám se budou rozdávat při zapojování vodoměrů 10.4. 
Žádáme 100% účast všech členů ZO, případně i nových majitelů zahrad. 
 
5.Pokud si přejete přistavit kontejner na bio odpad (do mailu napište, ANO nebo NE), bude tak 
učiněno po zpevnění parkovací plochy. Kontejner by zůstal na místě cca 10 dní, dokud by se 
nenaplnil. Cena umístění kontejneru 30,- kč na den.  
 
6.Vzhledem k tomu, že se osadou šíří fáma, že pan Dvořák k 1.4. odstoupil ze své dobrovolně 
vykonávané funkce předsedy, upozorňujeme, že výbor nadále pracuje ve složení Dvořák, 
Bystroňová, Gabryšová!!!  
Pokud budete mít zájem o relevantní odpovědi na své otázky, obraťte se prosím přímo na 
předsedu a nevěřte dezinformacím, které mohou mít za účel vás pouze zmást anebo poškodit 
členy výboru. 
 
 
                                                                                                            Zapsala: Marie Bystroňová 


